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MAGNETOGRAM SEJE DRŽAVNEGA ZBORA, 17. 11. 2014 
 
MIHA KORDIŠ (PS ZL): Najlepša hvala za besedo. Glede na to, da se je tematsko 
polje poplavne varnosti delno že izčrpalo in da je bil odgovor delno že podan, se s 
svojim vprašanjem želim izogniti nekemu podvajanju, pa ga zato prilagajam temu, kar 
smo danes že slišali.  
Samo v treh občinah na področju Škofje Loke je z zadnjimi poplavami nastala škoda v 
višini približno 15 milijonov evrov, pa govorimo le o enem izmed prizadetih območjih, v 
enih izmed petih poplav. Predsednik Vlade Miro Cerar bi se s tem položajem rad 
spoprijel z in tukaj navajam stališče, ki smo ga slišali na današnji seji z ukrepi po nekaj 
10 tisoč evrov. To smo vsi prisotni danes tukaj slišali. Gospod predsednik vlade, če se 
morda šalite, je ta šala slaba. V kolikor nravnost neslana pa postane, ko tako 
intervencijo postavimo ob bok in to je bilo navedeno v isti sapi, da je ureditev 
vodotokov prioritetni projekt te vlade. Od predsednika vlade v vlogi ministra za področje 
razvoja, strateške projekte in kohezijo in od ministrice za okolje in prostor bi rad vedel, 
kako bo zagotovljeno, da se bo načrt ukrepov, ki ga bo delovna skupina pripravila, 
začel nemudoma izvajati? 
Naprej me zanima, če vam je znano, kakšna so predvidena sredstva za celovito 
ureditev vodotokov, sploh v primerjavi s škodo, ki nastaja in kakšni so predvideni učinki 
tovrstnih javnih investicij za gospodarstvo?  
Vprašanje zastavljam z željo, da postavimo interventne ukrepe, dimenzijo področja in 
pozitivne učinke celovitega urejanja v primeren kontekst in da se temu primerno 
ukrepanju tudi pristopi. 
Za konec me, to je pa za voljo očitkov, ki izhajajo iz revizije Računske sodišča, zanima 
še: 
Ali in kako boste zagotovili, da bodo projekti, ki bodo izpeljani s pomočjo evropskih 
sredstev izvedeni transparentno in na kakšen način boste zagotovili, da mnenje 
Računskega sodišča ne bo tudi naslednjič negativno? Najlepša hvala.  
 
PODPREDSEDNIK PRIMOŽ HAINZ: Hvala lepa. Gospa ministrica, odgovarjate 
seveda na tisti del, ki je bil že pisno poslan. Izvolite.  
 
IRENA MAJCEN: Hvala. Jaz bi rada povedala, da je v letošnjem letu Ministrstvo za 
okolje in prostor zagotovilo za redno vzdrževanje vodotokov 18,7 milijona evrov. S 
programom oziroma z načrtom, akcijskim načrtom za naslednjih šest mesecev se 
ukrepi, ki jih bomo pripravili zagotavlja sanacija škode ob poplavah, kot sem rekla, iz 
letošnjega leta, ker te poplave so pravzaprav že močno načele stabilnost strug, tudi 
pretočnost strug je zmanjšana, predvsem v tistih delih, ko so struge v svojem seveda 
koritu naplavile veliko materiala. Ali je to kamenje ali je to odpadel les in vse to je treba 
seveda iz strug očistiti. V naslednjem letu je treba pripraviti načrt protipoplavne 
varnosti, ki bo zajemal investicije. 1200 je takih področij v Sloveniji, kjer se pojavijo 
poplave. Iz teh področij je izbranih 61 področij, kjer je poplavna ogroženost višja in prav 
za ta področja je nabor investicij nujen. Tako, kot ste že rekli, študij je veliko, treba je 
vse pregledati in ugotoviti, kakšen je, koliko je pripravljena dokumentacija za 
posamezna ta poplavna ogrožena območja. Trenutno se izvajata dve investiciji, za dve 
investiciji pa je razpis za pridobitev projektov gradbenega dovoljenja. Gre za ureditev 
Gradaščice in gre za ureditev Selščice. Pri pripravi projektov, ki pa se bodo v prihodnje 
izvajali iz evropskih sredstev, gre za večletno finančno obdobje 2014-2020 pa, kot je 
bilo že danes omenjeno, seveda je lahko teh investicijskih sredstev ali pa te pomoči 
Evrope pri izvedbi teh projektov še več, pa bo vsekakor potrebno formirati ekipo. To 
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govorim iz tega, da se z obstoječim kadrom ne da obvladati tako velikega portfelja 
investicij. Je pač tako, da je znotraj Direktorata za vode trenutno ena oseba, ki je 
zaposlena na tej protipoplavni varnosti. Res je, da druge osebe, seveda, delajo precej 
tudi na sodelovanju, ki je v primeru izvajanja del na vodotokih nujna, gre za bilateralo, 
je torej Italija, Slovenija in trilaterale, torej gre za Muro, Dravo s sosednjimi občinami. 
Namreč, tudi znotraj teh postopkov se seveda dogovarjajo oziroma iščejo rešitve 
protipoplavne varnosti. Hočem reči, da tudi na Agenciji Republike Slovenije, ki skrbi za 
samo vzdrževanje je trenutno ta zaposlenost tako skrčena, da v prihodnje na takšen 
način, ko bo treba tudi širše sodelovati z občinami, kar se je, kot kaže, sedaj pojavil 
problem, bo treba zagotoviti, ne samo več sredstev, ampak tudi več ljudi, da bodo dela 
potekala nemoteno oziroma da bo na izvedbo del manj pripomb.  
Torej za Računsko sodišče pa je s sredstvi kohezijskega sklada so indikativno 
financirane naslednje protipolavne investicije, torej porečje Savinje, dokončanje 
projekte prve faze ter nadaljevanje prednostnih investicij za celostno protipoplavno 
ureditev porečja Savinje s pritoki. Obseg in natančnejši posegi bodo določeni na 
podlagi rezultatov izvedene hidrološko hidravlične analize celotnega porečja Savinje, ki 
bo upoštevala tudi že izvedene protipoplavne ukrepe na področju Savinje, ki se izvaja v 
obdobju 2007-2013. Nadaljevanje projekta zagotovitev poplavne ureditve porečja 
Drave, dokončanje projektov prve faze ter nadaljevanje prednostnih investicij, 
zmanjšanja poplavne ogroženosti ptujske Drave, Spodnji Duplek, Ptuj, ureditev porečja 
Meže in Mislinje, zmanjševanje poplavne ogroženosti Dravograd, Prevalje, Ravne na 
Koroškem, Črna na Koroškem, Žerjav. Torej, za Gradaščico, gre za zmanjšanje 
poplavne ogroženosti Ljubljana jug in Dobrova, Brezje pri Dobrovi, poplavna ureditev 
Selške Sore pa gre za zmanjšanje poplavne ogroženosti v Železnikih.  
Kar se tiče / opozorilni znak za konec razprave/ izdelave odzivnega poročila oziroma 
priprave ukrepov za Računsko sodišče pa bo potrebno časovno in pa sistemsko / 
izključen mikrofon/ 
 
PODPREDSEDNICA ANDREJA KATIČ: Hvala. Želite dopolnitev? Izvolite, gospod 
Kordiš.  
 
MIHA KORDIŠ (PS ZL): Najlepša hvala, predsedujoča, za besedo. Najlepša hvala 
gospe ministrici za obsežno predstavitev. Bila je zelo poučna, praktično pregledno smo 
se sprehodili čez celotno področje. Žal je bilo pa v tem odgovoru in v tej predstavitvi 
bolj malo tistega, kar je mene zanimalo, in vprašanj, ki sem jih jaz postavil. Če ponovim 
zgolj enega samega, to je tisti, ki se meni zdi najbolj pereč in najbolj problematičen. 
Kakšna so predvidena potrebna sredstva za celovito ureditev vodotokov, sploh v 
primerjavi s škodo, ki nastaja? In, kakšni so predvideni učinki tovrstnih javnih investicij 
za gospodarstvo? To sprašujem zato, ker na nek tak organiziran sistematičen način bi 
sam pristopil k urejanju takega področja oziroma verjamem, da je to pravilna pot po 
kateri moramo iti. Vendarle pa danes v resnici niti ne pričakujem kakšnega dosti 
drugačnega odgovora od tega, ki sem ga prejel, pa predlagam,da to temo 
obravnavamo kot je bil poziv v tem zboru na današnji dan že podan, na eni izmed 
prihodnjih sej oziroma na naslednji prihodnji seji. Najlepša hvala za besedo.  
 
PODPREDSEDNICA ANDREJA KATIČ: Hvala. Gospa ministrica želite še podati 
odgovor? Izvolite.  
 
IRENA MAJCEN: Hvala lepa za besedo. V tem času, ko poplave nam ogrožajo 
življenje in pa seveda imovino in poplavljenci skrbijo za to, da se v poplavljenih, ne 
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samo objektih, ampak tudi v okolici objektov, rešuje in vzpostavlja stanje za vsakdanje 
in običajno življenje. Uporablja se veliko številka 600 milijonov, kot da se s 600 milijoni 
da rešiti vse. Jaz te številke ne želim uporabljati, predvsem zaradi tega, ker ko 
vprašam, kako nastane ta številka, 600 milijonov, torej, kateri projekti so zajeti v tej 
številki 600 milijonov, ne dobim pravega odgovora. Torej, groba, groba ocena 
strokovnjakov je, da naj bi ta številka zadoščala, jaz si upam trditi, da bo ta prava 
groba, groba številka podana znotraj priprave načrta izvedbe protipoplavnih ukrepov, ki 
jih bomo sprejeli v naslednjem letu in sama bom uporabljala potem tisto številko, ker 
preveč akcijsko uporabljati nekatere številke, češ, samo toliko denarja je potrebno, pa 
bomo mi rešeni, se mi v tem času, ko nas naravne ujme v resnici zelo prizadenejo in to 
veliko občanov, ne zdi vmesno.  
 
PODPREDSEDNICA ANDREJA KATIČ: Hvala.  
Gospod Kordiš, vaš predlog bo predmet razprave in glasovanja na seji v sredo, 19. 
novembra. 


